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Badminton Generalforsamling, d. 27. marts 2023 

(25 fremmødte incl. 7 fra bestyrelsen) 

 

Valg af dirigent 

Viggo Poulsen blev valgt, og det blev konstateret, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

 

Valg af stemmetællere 

Gurli Ypkendanz og John Larsen blev valgt 

 

Formandens beretning (René Larsen) 

Kan ses på badmintons hjemmeside 

 

Kommentarer til beretningen: Ingen 

Beretningen blev herefter godkendt. 

 

Regnskab 

Kasserer, Lis Hansen, gennemgik regnskabet, som godkendes på hovedgeneralforsamlingen, som 

en del af det samlede regnskab for Tune IF og er derfor alene til orientering. 

Resultatet blev et underskud på tkr. 9 mod forventet underskud tkr. 62. 

Egenkapital udgør tkr. 469 

 

Budget 2023 blev gennemgået. 

 

Der var ingen kommentarer. 

 

Lis fortalte, at det budgetterede større underskud skyldes tvivl om trænersituationen i 

Ungdomsafdelingen. 

 

Indkomne forslag 

Ingen 

 

Beslutning om antal medlemmer i afdelingsbestyrelsen 

Der er pt 7 medlemmer i bestyrelsen, hvilket man ønsker at fortsætte med. 

Godkendt. 

 

Valg 

Med undtagelsen af kassereren, er alle på valg. 

Formanden, René Larsen, ønsker ikke genvalg. 

Øvrige medlemmer er villige til genvalg. 

 

 



Bestyrelsen blev herefter: 

Formand: Jill Olsen 

Kasserer:  Lis Hansen, ikke på valg 

Bestyrelsesmedlemmer: 

   Henrik Bjerre, genvalgt 

   Anita Pedersen, genvalgt 

   Thomas Sørensen Lund, genvalgt 

   Stine Berg Rostén, genvalgt 

   Niels Fejer Christiansen, ny 

Medlem og Suppleant til Hovedbestyrelsen: 

   Henrik Bjerre, ny 

   Lis Hansen, genvalgt 

Suppleant til bestyrelsen: 

   Flemming Mathiesen, 1. suppleant, genvalgt 

   Elin Olsen, 2.suppleant, genvalgt 

Revisor: 

   Viggo Poulsen, revisor, genvalgt 

   Finn Fejrskov, revisorsuppleant, genvalgt 

 

 

Eventuelt 

Lis holdt en lille tale for René og takkede ham for mange års formandskab og arbejde i bestyrelsen. 

Lis overrakte René en gave. 

 

Lis spurgte Jan Ruelykke om, hvordan de oplever det til deres lørdagsmix, når nabobanerne er 

udlejede via Wannasport? Jan fortalte, at det ikke opleves særlig godt. Der bør udstikkes nogle 

regler for, hvordan man opfører sig i hallen. 

 

Viggo takkede for erkendtligheden – jubilæumsfadet. 

 

René takkede dirigenten 

 

 

 
Referent: Anni Poulsen 

 

 

 

 

 

-----------------------------------------------------------     ---------------------------------------------------------------- 

Viggo Poulsen, dirigent                                             Anni Poulsen, referent 

 
 

 


